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Dette vakre bildet er fra 3. januar og Sebastian på 8. år som må krysse Toskavegen flere ganger om 
dagen ble lovet fotgjengerfelt ved Langhøyane. Om et par uker starter skolene igjen og ikke noe har 
skjedd. Hvor lang tid tar det å male noen sebrastriper over veien? Jeg er lite imponert over smilende 
politikere, Radøy kommune og fylkeskommunen. Skam dere! 
 
Jeg viser også til tidligere korrespondanse om å omgjøre Toskavegen til forkjørsveg. Farlige 
situasjoner oppstår daglig når vi kjører ut fra sideveiene. Total taushet fra Radøy kommune og 
fylkeskommunen. 
 
Hilsen 
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